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Niels, Ejlert og Camilla 

 

• Tilbud på nyt varmeanlæg 

Vi har fået et overslag fra Klaus overskov hvad det vil koste at få vores radiator skiftet ud og rykket ud til 

vinduerne så der kan komme bedre indeklima i lejlighederne. Dette er dog noget der skal vedtages på en 

ekstraordinær generalforsamling når det endelig bud er kommet. 

 

• Kloakservice 

Kloakservice skal kontaktes igen, så vi kan få styr på det vand der er i kælder i nr. 62, samt det der står op af 

kloakken. 

 

• Lampe over nr. 54. 

Lampen over nummer 54 er knækket og skal laves.  

 

• Trægulv på lofterne 

De skal tjekkes og muligvis lægges nyt. Vi får Ole Præst på sagen. 

 

 

 


